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RG.0012.33.2018 

 

Protokół Nr 33/18 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 25 czerwca 2018 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1102 a zakończyła o 1241. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz, 

która powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad ( w chwili 

otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 4, w późniejszym czasie 

dołączył radny Edward Wermiński). Lista obecności znajduje się w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz przedstawiła proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania. 

 

Przed przystąpieniem do zaopiniowania materiałów na najbliższą sesję Rady Gminy 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz udzieliła głosu inspektor ds. oświaty 

Joannie Dudzińskiej, która zwróciła się do Komisji o wyrażenie opinii w kwestii 

wskazania po 1 uczniu – najlepszym i wzorowym - ze szkół podstawowych i 

gimnazjów z terenu gminy do uhonorowania nagrodą Wójta Gminy za wyniki w nauce 

i inne osiągnięcia.  

P. Dudzińska przedstawiła kandydatury uczniów zaproponowanych przez Rady 

Pedagogiczne  Szkół.  

Po analizie przedstawionych kandydatur Komisja zarekomendowała następujące 

osoby:  
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Szkoły podstawowe: 

1) najlepszy uczeń – Marcin Wilkus 

2) wzorowy uczeń – Ewelina Garbacz 

Gimnazja: 

1) najlepszy uczeń – Jakub Żmuda 

2) wzorowy uczeń –  Wiktoria Bierut 

Powyższe osoby wybrano w głosowaniu – 5 głosów „za” (do obrad dołączył radny 

Edward Wermiński). 

 

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Izabela Szałaj. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/2.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 
 

Ad. IV/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2018 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/4. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy przedstawiła i 

omówiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

Komisja w toku dyskusji ustaliła następujące propozycje składników wynagrodzenia 

Wójta: 

1). Wynagrodzenie zasadnicze – 4700 zł. 

 

2). Dodatek funkcyjny – 1850 zł. 

 

3). Dodatek specjalny w wysokości 38% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego – 2489 zł. 

 

4). Dodatek za wieloletnią pracę 20% wynagrodzenia zasadniczego – 940 zł. 

 

Razem wynagrodzenie Wójta – 9.979 zł. 

 

W głosowaniu projekt uchwały został w całości pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 
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Ad. V. 

Sekretarz GKRPA Elżbieta Krawiec poinformowała, że w związku ze zmianą 

przepisów koniecznie będzie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania 

miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie gminy Radomyśl nad 

Sanem oraz uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych na terenie gminy Radomyśl nad Sanem. Przedstawiła  wykaz 

sklepów na terenie gminy posiadające zezwolenia na sprzedaż alkoholu. 

Zwróciła się do Komisji o wydanie opinii w kwestii ilości tych  zezwoleń. 

Komisja stanęła na stanowisku, że należy utrzymać aktualną liczbę zezwoleń tj. 57. 

 

Komisja zajęła się tematem wprowadzenia nazewnictwa ulic w miejscowościach na 

terenie gminy. 

Po rozpatrzeniu sprawy Komisja wytypowała 4 miejscowości tj. Chwałowice, 

Antoniów, Wola Rzeczycka i Rzeczyca Długa. W późniejszym czasie systematycznie 

nazewnictwem objąć kolejne sołectwa. 

 

Radny Julian Geneja zwrócił uwagę na fatalny stan wody ze stacji uzdatniania wody 

w Radomyślu. 

Sekretarz Gminy Ewa Marynowska powiedziała, że informacji w tej sprawie udzieli 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej na sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował o wpłynięciu skargi 

Stanisława Czernikowskiego na działalność Wójta Gminy w zakresie podziału działki 

nr 317/4 położonej w m. Antoniów i wycinki drzew.  

Następnie Przewodniczący odczytał przygotowaną odpowiedź na skargę. Sprawa 

będzie rozpatrzona na sesji Rady Gminy. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

            Przewodnicząca Komisji 

 

                            Marzena Garbacz 

 

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 


